
 
Referat for bestyrelsesmøde Liv i Stubbekøbing (LIS) 

Onsdag d. 2.11. 2022 kl. 18.00 – 21.00 
Indkaldt:  
Anders Bondo (ABO), Birgit Belling (BB), Kaj Nielsen (KN), Anette Nielsen (AN), Randi Andersen (RA), Judith 
Bruun (JB) Casper Schneidereit(CS)   
Gæst: Jesper Rye 
 
Afbud fra: BB og CS 
Mødeleder: AB 
Ref: AN 

Samtale m/ Jesper Rye ang. 
MC. Museet 

Kort præsentation fra os og Jesper. AB kontakter Jørgen med kontaktinfo til 
Jesper, så de kan nå at tale med hinanden inden næste møde på MC-museet 
d. 25.11. Meget positiv samtale.  

Velkomst AB 
Godkendelse af referat  22.10.05 AN 

Intet  

2. Orientering: Siden sidst! 

Henvendelser:  
Møde med Torben  Winkler  3.11.22 kl. 
11.00    KN 
Møde Thomas Christiansen Viveca BB 
2.11.22 kl. 9.00 
Borgermøde Peter W. Feb.23    AB                                
Tomme butiksvinduer                 AN  
Halloween                                        RA 
Indvielse Hundelufterpark       AB                       
 
 

AB:  

 Liv i Stubbekøbing er blevet ”folkeoplysende” og kan derfor 
principielt reservere lokaler. Vi afventer stadig en aftale med GBS 
kommune om, hvad der egentlig gælder for rådhuset f.eks. vedr. 
udlevering af nøgler, tilsyn mv. Hvilket er højst utilfredsstillende. 
Næste mødes afsættes til at drøfte hvad vi kan og vil.  

 Jobcentret (Thomas Christiansen) er godt tilfreds med Vivecas 
ordning og hun kan fortsætte.  

 Turisme: Hvor kan vi opsætte info-skærmen. Info cafeen er ikke 
interesseret, hvorfor? Det er kommunen (Visit Lolland Falster), der 
yder tilskud til turisme og drift af infocafeen. Hvori ligger infocafeens 
turisme-interesse? Museum eller Info. Info cafeen er jo oprindeligt 
kommet i gang via LIS i sin tid. Birgit Boensvang inviteres til et af de 
første LIS-møder i ’23.  

 KN og AB deltager i mødet med TW vedr. organisering af 
fællesspisning m.m. 

 Borgermøde kan ikke arrangeres før februar ’23 grundet manglende 
afklaring.  Tages op på næste møde. 

 Stadig ikke afklaring vedr. 4B. AN følger op igen igen. JB, BB og AN 
mødes med fotograf, Tanja Beckmann og foliemand. 

 Der var over 3600 mennesker. Fantastisk arr. Det har skabt stor 
opmærksomhed. Virkelig skelsættende for vores lille by. 
Evalueringsmøde? 

 Hundelufterparken er populær 

3. Økonomi: 
a. Status og afregninger m.m.  
 b. Annonce. Stubbekøbing 
bogen   
c.  Annonce Turist - 
Folketidende 

 
b: God ide at gøre reklame for bogen i forbindelse med julen. 
c: Enighed om at støtte. Det er et godt anvendeligt materiale. 

4. Projekter:  
Visionsplan LIV  

a.MC museet Jesper Rye 
d.25.11.kl.12.00? 
b: Status: Rådhusforeningen  

 
 
a og b: Se tidligere punkter 
c: Vi afventer det kommunale initiativ 
d: AB tager kontakt til evt. håndværkere 
 

http://livistubbekoebing.dk/index.php?mact=Banners,cntnt01,link,0&cntnt01banner_id=4&cntnt01category_id=1&cntnt01returnid=15


 
c: Velkomst arr. Nye borgere – 
sept. 
d: Depot/scenevogn –                  
CS 

5. To do listen 
 

JB og RB samarbejder med Viveca om at opdatere koder og form på FB 
JB skriver ud til foreninger vedr. arr. til kalenderen. 
Se også øvrige punkter 

6. Evt. 
Facebook     JB 
 
 
 

 

Hvilken form skal vores FB have? Drøftet.  
LAG har lagt afstamning om udviklingsstrategi. AN sender materialet rundt. 
Kommuneplan – indkomne forslag? 

7. Næste møde 7.12.22 
Dagsorden: Rådhuset  

 

http://livistubbekoebing.dk/index.php?mact=Banners,cntnt01,link,0&cntnt01banner_id=4&cntnt01category_id=1&cntnt01returnid=15

